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USA: „Často vidím, ako ľudia z hnutia za slobodu, antivaxeri či ľudia, ktorí sú proti genetickým
manipuláciám, sa v prípade nákazy zrazu predbiehajú, aby im boli podané monoklonálne protilátky a
vravím si, och nemáte ani len tušenia,“ uvádza známa doktorka Madejová.

Medzi odporcami opatrení proti Covid-19 existuje značná odtrhnutosť od reality. Jednou z oblastí
takejto odtrhnutosti sú aj monoklonálne protilátky.

Pre odmietanie experimentálnych liekov majú ľudia širokú škálu dôvodov – od zdravotných rizík cez
poukazovanie na ich neúčinnosť až po teórie o možnej depopulácii. Niektorí ľudia majú náboženské
dôvody, iní zasa z princípu nedôverujú vládam a farmaceutickým spoločnostiam.

Bez ohľadu na dôvody odmietania vakcín proti Covid-19, mnoho z týchto ľudí, keď ochorejú, tak bez
zaváhania súhlasia s podaním monoklonálnych protilátok, ktoré považujú za bezpečný a účinný liek
na Covid-19.

Dr. Madejová odhaľuje pravdu o monoklonálnych
protilátkach
V nedávnej epizóde relácie The Midnight Sentinel sa doktorka Madejová vyjadrila k veľkému okruhu
tém týkajúcich sa aktuálnej pandemickej situácie, medzi ktorými bolo pomerne veľa bombastických
odhalení.

No a jedným z najzaujímavejších odhalení boli informácie o skutočnej podstate dnes tak populárnych
monoklonálnych protilátok. S rastom vlny omikronu je táto téma o to viac pálčivá.

Tu nasleduje video (v angličtine) a pod ním uvádzame hlavné myšlienky preložené do slovenčiny.

 

 

Vo videu sa Dr. Madejová vyjadruje k monoklonálnym protilátkam nasledovne:

„Takže po prvé, ide o úplne nové, experimentálne lieky. Je k nim vykonaného len pomerne málo
výskumu. V podstate si zavádzate do tela niečo, čo ešte nie je dostatočne preskúmané. Niečo však
o nich predsa len vieme.

Ide o kokteil. Aké sú vlastne zdroje, z ktorých sa vyrábajú tieto protilátky? Jeden je ľudský zdroj. Čo
to znamená? Je to niekto z ulice? Je to dostatočne vyčistené? To nevieme. Takže toto je prvá vec.“

Dr. Madejová pokračuje:
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„Druhým zdrojom protilátok sú bunky z potrateného ľudského plodu. A ak hovoria, že nie, tak klamú.
Hrajú sa so slovíčkami.

 

 

Používajú bunkovú líniu HEK-293, čo znamená Human Embryonic Kidney cells (ľudské embrionické
obličkové bunky) a číslo 293 znamená, že línia pochádza v poradí z 293. živého novorodenca. Toľko
ich usmrtili. Stále boli nažive, tĺklo im srdce. Potom ich vzali do chladného laboratória a tam ich
zabili.“

(Poznámka redakcie: Podrobne sme o tom písali v článku: Boli covidové vakcíny vyvinuté pomocou
tkanív zo zabitých živých novorodencov?)

„Potrebovali až 293 živých novorodencov na získanie požadovanej bunkovej línie. Potom získanú líniu
zmenili na rakovinovú, aby sa donekonečna delila. Nechcú vám však povedať, že do vás aplikujú
rakovinové bunky zo živých novorodencov, a preto to nazvú „nesmrteľné bunky“ – no nie je to krásne
slovo? Alebo vám povedia, že sú to naklonované bunky.

Takže si to zhrňme. Necháte do seba podávať zaživa potratené ľudské deti, ktoré zabili v laboratóriu,
potom ich premenili na rakovinové bunky, na ktorých vypestovali tie protilátky a nakoniec toto do
vás vstreknú. Takže, toto sú dva zdroje monoklonálnych protilátok.“

Doktorka Madejová ďalej vysvetľuje:

„Tretí zdroj pozostáva z ľudského a myšacieho genetického materiálu skombinovaného v myšiach,
ktoré nainfikujú vírusom a následne takto vyprodukujú ľudské monoklonálne protilátky pochádzajúce
z geneticky modifikovaných myší.

Toto nazývame aj chiméra. Chiméra je, keď sa dva odlišné živočíšne druhy skombinujú do jedného.“

Hrozivé varovanie z minulosti
Už v tomto bode rozhovoru som mal obavy z povahy monoklonálnych protilátok. No až v nasledujúcej
časti vyjadrení doktorky Madejoval som ostal úplne šokovaný.

„Je tu aj problém s ľudsko-myšacou bunkovou kultúrou. Jej obchodná značka sa nazýva
VelocImmune.

Spomenula som si na časy, keď som pracovala v pomerne veľkej klinickej praxi v štáte Georgia. Mala
som rôznych pacientov, aj komplikované prípady a dokonca aj onkologických pacientov. Mnohé
z nich boli ženy s rakovinou prsníka, ktorým podávali nový druh chemoterapie nazývanej
„imunoterapia“.

No a používali tú istú ľudsko-myšaciu bunkovú kultúru. Vzali túto kultúru a vložili ju do
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chemoterapeutickej látky. Spočiatku boli na tom pacientky dobre, dalo by sa povedať, že tým ženám
sa darilo fantasticky. Vraveli, že sa cítia dobre, nádory sa im zmenšili.

Čo sa však stalo do jedného až troch rokov? Niekedy to trvalo až päť rokov, no zvyčajne 1 až 3 roky.

Tie pacientky dostali alergickú reakciu, ako to nazvali a po nej sa rakovina mohutne vrátila. Vyzeralo
to, akoby sa všetky vnútorné orgány zliali do jedného. Ani ja, ani rádiológ nedokázal odlíšiť jeden
orgán od druhého. Bola to hrozná reakcia. Liečba zlyhala.

No a teraz používajú na výrobu monoklonálnych protilátok tú istú ľudsko-myšaciu bunkovú líniu. Je
to hrozné a hoci ľuďom podávajú len jednu či dve dávky týchto protilátok, nemôže to byť dobré!“

Nie, skutočne to nemôže byť dobré.

Ako novinár by som sa mal vždy snažiť získať na tému aj druhý názor, preto som si tieto informácie
overil. No a všetky podozrenia sa dokonale potvrdili. Inak rovnaká bunková línia HEK-293T bola
použitá aj pri výrobe vakcín od Moderny a AstraZenecy.

Na webových stránkach týchto firiem sa píše, že použité bunkové línie nepochádzajú z potratených
plodov, ale že sú „darované“. Je vskutku komické sledovať túto hru so slovíčkami!

V rozhovore doktorka Madejová odhaľuje ďalšie závažné skutočnosti. Dokonca sme hovorili aj
o Biblii, čo je vítané osvieženie v porovnaní s inými podobnými rozhovormi. Bol to jeden z mojich
najlepších rozhovorov, čo je aj dôvod, prečo trval plné 4 hodiny.

Monoklonálne protilátky na Slovensku
V piatok 4.2.2022 vyšla správa ministerstva zdravotníctva, že sa u nás obmedzuje používanie
monoklonálnych protilátok, pretože sú menej účinné proti omikronu.

Nedajte sa však zmiasť. Obmedzenie nenastalo kvôli problémom, ktoré uvádza tento článok, ale
jednoducho preto, že sa príliš zmenil vírus oproti pôvodnému, na ktorý boli protilátky vyrobené.

Je preto možné predpokladať, že farmaceutické firmy práve teraz horúčkovito menia nastavenia
svojich výrobných liniek na variant omikron a keď vyrobia nové monoklonálne protilátky na tento
variant, tak ich začnú znova používať.

Na ich problematickosti to však nič nemení. Výrobný proces totiž zostane úplne rovnaký, len
spomínané problematické bunkové línie namiesto detla variantom nakazia omikronom a všetko sa
znova vráti do starých koľají.
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